
Мария Жлябинкова- Общински съветник- По финансоваа част – прави впечатление, че 400 лв. за 

Пастра, 2600 лв за Смочево, 3000 лв. за Рила. За Пастра е прекалено малко, ясно е, че така са ги поискали, но не 

може ли повече пари и за тях. За Смочево са разпръснати по дейности и дано всичко това се прави и се работи.  

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Всяка една дейност е изпълнена. Читалище Пастра 

ежегодно приключва с икономия, и от субсидията. Но даренията им надхвърлят даже и бюджета, който е 

предвиден. За Читалище Рила, тази година сме дали още 70 000 лв. допълнително. За всички даваме 

допълнителни финансови средства. Ще говорим с Пастра, ако искат да се завиши сумата. Отговорните 

институции за събитията са читалища, училище и детска. Музеят ще е основен организатор. 

Цветана Шушкова – Председател на Общински съвет, Община Рила- Кой поема разход за 

счетоводител в читалището в Рила, нали счетоводството се поема от общината? 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Това е за касиер. 

Мария Жлябинкова- Общински съветник- Няма касиер. 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Ще го проверим за заседанието. 

        Боримира Атанасова  - Председател на СК-  Колеги, който е съгласен да приемем декларацията, 

Моля да гласува. 

Гласували: 5 /петима/   - „за“ 

   Прие се следното 

РЕШЕНИЕ 

На основание: чл.21, ал.1, т.12 предл. трето, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.26а, ал.2 от Закона за народните читалища 

РЕШИ: 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на територията на  Община Рила за 2025 г. 

 

 ТОЧКА ТРЕТА : Приемане на Културен календар на Община Рила за 2025г. 

 

Изказвания, мнения, предложения: 

Мария Жлябинкова- Общински съветник –Културният календар е на база на предложените 

календари на читалищата, пренесено е, добавен е общинския музей, събрани са мероприятията на ОДГ и ОУ. 

Мероприятията, които са заложени от Общински музей- става въпрос за сградата, долу ли? 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Не, включва и Килиино училище. Музеят не е само 

залата с витрините. Има зала за работа на деца със станове, грънчарски колела, детски микроскопи. Хубаво е да 

се ползват. 

Мария Жлябинкова- Общински съветник – Да, не знаех, че ги има, а знам, че Килийното училище е 

част от музея. 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Те са едно общо, мислим да изнесем стативите в 

килийното училище. Идеята е, децата да претворят историята на Рила, чрез глина, рисунка, стан. Трябва да 

изпълним със съдържание музея, направено е, да се ползва. 

Мария Жлябинкова- Общински съветник – Предлагам , ако времето е хубаво „3 март“ да е отвън, да 

се усети атмосферата. 

Георги Кабзималски – Кмет на Община Рила- Ако е хубаво времето , да. 

Боримира Атанасова  - Председател на СК-  Колеги, който е съгласен да приемем предложението, 

Моля да гласува. 



Гласували: 5 /петима/   - „за“ 

   Прие се следното  

 

 РЕШЕНИЕ: 

На основание чл.21, ал.1, т.23, във връзка с чл.17, ал.1, т.5 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.2, т.4 от Закона за закрила и развитие на културата 

РЕШИ: 

Приема Културен календар на Община Рила за 2025 г. 

 

След изчерпване на дневния ред в 09:30 ч. Председателят закри заседанието. 

 

  

Протоколист: /п/     Председател на СК: /п/ 

 /Й. Миладинова-Йорданова/    /Боримира Атанасова/ 


